
نائب رئیسی نیکزاد فرصتی مناسب
برای توسعه استان

وقتی گفته می شود  از ظرفیت علی نیکزاد و موقعیت وی در جایگاه
نائب رئیسی مجلس باید برای استان و حل مشکلات موجود به نحو مطلوب

استفاده کرد به قبای برخی ها بر نخورد.

این امر واقعیتی است که باید آن را پذیرفت. هر روز سازی کوک کردن
و سخنان تفرقه آمیز زدن در قالب هواداری از استان و برخی از چهره

ها، دردی از دردهای مردم استان را نمی تواند درمان بکند.

برای این ادعا از فعالیت های دوم تیرماه دو دلیل می توان ذکر
کرد:

*در دفتر علی نیکزاد در مجلس جلسه ای با حضور مسئولان وزارت صمت و
دانشگاه علم و صنعت برای پیگیری تولید خودروی ملی تشکیل یافته
است. استاندار اردبیل که در مجلس بوده با نظر نیکزاد در جلسه
حضور پیدا می کند و از فرصت به دست آمده در جمع گروهی از مسئولین
وزارت صمت، مشکلات صنعت استان و مسائل مربوط به فرایند تسهیل
سرمایه گذاری را مطرح و مورد بحث وبررسی قرار می دهند. آیا این
کار و فراهم کردن امکان حضور استاندار در یک جلسه مهم کشوری و

ایجاد فرصت برای طرح مسائل استان اقدام بدی است؟

*در پروتکل تعریف شده برای وظایف و حدود اختیارات هیئت رئیسه
مجلس شورای اسلامی برای نواب رئیس، فرصتی از باب دعوت از وزرا به
جلسه در اتاق هیئت رئیسه و دفتر نائب رئیس فراهم می شود. این امر
خود می تواند نقطه طلائی و مهم برای پیشبرد اهداف استانی و

شهرستانی نمایندگان استان تلقی شود.

بر این اساس دیگر نیازی به دوندگی های نمایندگان برای وقت گرفتن
از وزرا و حضور در وزارتخانه ها نیست. به راحتی وزیر از طرف
نیکزاد به مجلس دعوت می شود و در کنار انجام کارهای عمومی به
تشکیل مجمع نمایندگان استان و بیان مطالبه های مردم منطقه اقدام

می کند.

تشکیل مجمع نمایندگان در دفتر نیکزاد با حضور وزیر راه و شهرسازی
و دیروز حضور وزیر ورزش در مجلس و در جمع نمایندگان استان نمونه
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ای بارز از نعمات قرار گرفتن نیکزاد در موقعیت نائب رئیسی مجلس
است.

آیا این اقدامات به ضرر استان است که برخی ها توان پذیرش آن را
ندارند؟ اگر دوست داریم مشکلات استان برطرف شود باید بر قضیه
کوبیدن بر طبل “من آنم که رستم بود پهلوان” پایان داده شود و همه
نمایندگان صادقانه در کنار یکدیگر برای اعتلای نام استان تلاش
بکنند. در این مسیر کنترل اطرافیان نمایندگان از اهمیت بسزایی
برخوردار می باشد. برخی ها نان خود را از ایجاد اختلاف و تفرقه در
میان نمایندگان استان جستجو می کنند. اگر منتخبین مردم بتوانند
از مانور اطرافیان بکاهند و به قدرت نمایی این قبیل افراد پایان

بدهند بسیاری از مسائل جزئی دخیل در تفرقه حل و رفع می شود.

برخی ها با آویزان شدن از ستادهای انتخاباتی و وصل کردن خود به
نمایندگان به دنبال منافع شخصی هستند. کوتاه کردن دست این قبیل
افراد از بخش های مختلف جامعه و پایان دادن به بهره برداری غیر
اصولی فقط توسط نمایندگان و موضع گیری صریح و آشکار آنها در قبال

ر فتارهای خودسرانه ممکن می شود.

اگر خواهان پیشرفت استان هستیم این ادعا را باید در عمل به اثبات
برسانیم. یکی از مهم ترین عوامل دخیل در رسیدن به این هدف یک
رنگـی، صـداقت، هـم دلـی، همراهـی، وحـدت و صـمیمیت هرچـه بیشتـر
نمایندگان مردم استان با یکدیگر است که امیدواریم تحقق این حرکت
زیبا، ماندگار و تأثیرگذار و نجات بخش استان را در دوره یازدهم
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